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Geacht college, 

Onlangs vernamen wij uit het nieuws dat de gemeente Maastricht een meldpunt seksuele 

straatintimidatie heeft geopend. 

1) Waarom is de raad hier niet ook met een RIB over geïnformeerd?  

2) We zouden graag willen weten wat de plannen van het college zijn met dit meldpunt. Wat 

gaat de gemeente doen met de meldingen en hoe leiden deze tot ingrijpen om zo de situatie 

te verbeteren?  

3) Waarom is ervoor gekozen om het meldformulier alleen in het Nederlands en niet in het 

Engels beschikbaar te stellen? 

4) Afgezien van het persbericht is er (nog) geen bekendheid gegeven aan dit meldpunt. Hoe 

gaat het college ervoor zorgen dat mensen op de hoogte zijn (en blijven) van dit meldpunt en 

het ook daadwerkelijk gaan gebruiken? 

5) Veel straatintimidatie is seksueel van aard, maar er is ook sprake van bedreigingen en 

vernederingen die dat niet zijn. Waarom wordt het meldpunt zo nadrukkelijk beperkt tot 

seksuele straatintimidatie en hoe moet een melder weten of de intimidatie seksueel was of 

niet? 

6) Bij het invullen lopen wij vast op de melding “Niet alle velden zijn correct gevuld. Corrigeer 

de fouten en probeer opnieuw” zonder dat duidelijk wordt wat we fout hebben ingevuld. Is 

het systeem getest? 

7) Een groot aantal steden heeft de afgelopen tijd flinke stappen gezet met betrekking tot 

bewustwording, steun voor de slachtoffers en handhaving en bestraffing van 

straatintimidatie. Heeft Maastricht contact met deze steden over hun ervaringen en zijn er 

plannen om ook hier dergelijke stappen te zetten? 



 
 
 

 
8) De data die een meldpunt oplevert kunnen als basis dienen voor een breder onderzoek naar 

(seksuele) straatintimidatie in Maastricht. Daarnaast is een nul-meeting van belang om 

impact van beleid te toetsen. Deelt het college de mening van M:OED dat een dergelijk 

onderzoek van meerwaarde zou zijn? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Martin van Rooij  

M:OED 


